
        Årsmelding 2018  

Nord-Østerdal Skyttersamlag 

STYRET Navn Lag På valg Innvalgt 

Leder Torgeir Svergja Kvikne 2018 2017 

Styremedlem Roald Trøeng Øvre rendal 2019 2013 

Styremedlem Hans Iver 

Kojedal 

Røros 2018 2011 

Kasserer Jon Egil Bakken Dalsbygda 2018 2014 

Sekretær 

IT/hj.side 

Olav Flaten Tolgen 2018 2015 

Facebook Anniken 

Moseng Ryen 

Dalsbygda     2015 

Leder Ungd.utv Gunnar Bråten Alvdal 2018 2017 

1. Vara Torbjørn 

Halvorsen 

Øvre Rendal 2019 2017 

2.Vara Arne Magne 

Stenvold 

Brekken/ 

Aursund 

2018 1995 

 

Ungd.Utvalg Navn  Lag På valg Innvalgt 

Leder Gunnar Bråten Alvdal 2019 2017 

Medlem  Ulf Tuveng Dalsbygda 2019 2015 

Medlem Hanne Kristin 

Strypet 

Alvdal 2018 2016 

Vara Hans Morten 

Haugen 

Røros 2018 2008 

Vara Torgeir Granen Fåset 2019 2017 

 



Innstillingskomit

e æresmedl. 

Navn Lag På valg Innvalgt (ny) 

Leder Hans Sollid Alvdal 2019 2005 

Medlem Morten Terje 

Steen 

Tynset 2018 2016 

Vara Per 

Oldertrøen 

Tynset 2018  

 

UK Navn Lag På valg Innvalgt 

Leder Frank Engene Øvre Rendal 2019 2017 

Medlem Per Gunnar 

Bakken 

Dalsbygda 2018 2013 

Medlem Rep. 

ungd.utvalg 

   

Vara  Stein Graneng Fåset 2019 2013 

 

Revisorer Navn Lag På valg Innvalgt 

Leder Geir Nymoen Tolgen 2018 2002 

Medlem Per Gunnar 

Bakken 

Dalsbygda 2019 2005 

Vara Per Oldertrøen Tynset 2018 2008 

 

Valgkomite Navn Lag På valg Innvalgt 

Leder Rolf A. Motrøen Øvre Rendal 2018 2014 

Medlem Odd Arne 

Pedersen 

Fåset 2019 2015 

Vara  Roger Nilsen Tynset 2020 2016 

Vara Harald Grue Tynset 2021 2017 

 

 



 

 

Feltutvalg Navn Lag På valg Innvalgt 

Leder Hans Iver 

Kojedal 

Røros  2017 

 Idar Moseng Nora  2017 

 Tore Lunsæter Lonås  2017 

 

Samlagets Virksomhet.   

Det er avholdt 4 Styremøter og behandlet 23 protokollførte saker. 

Mange saker er ordnet via epost og telefonisk samtaler. Med store avstander mellom 

styremedlemmene så er det vanskelig å få samlet alle.  

Representasjon: 

Ledermøte/ungdomsleder Gardermoen Januar 

Nasjonalt ledermøte Østlandskretsen (Leder og Idar Moseng) Februar 

Skyttertinget Stjørdal August       

Hjemmeside/Facebook: 

Hjemmesidene er nå over på ny plattform, og vi ønsker å gi honnør til Hans Sollid for god jobb med 

dette. Skal en hjemmeside bli attraktiv så må det være aktivitet der.  Det er en stor utfordring med å 

få inn stoff som skal være her.  

Vi oppfordrer våre medlemslag til å komme med saker som kan legges inn. 

Vi oppfordrer også de som er interessert i å være med å bidra med selve jobbingen rundt 

hjemmeside og facebookside om å ta kontakt. Jo flere som bidrar jo bedre blir sidene. 

 

Ungdomssamlinger: 

Viser til egen melding fra ungdomsutvalget. Det har ikke vært så stor aktivitet her, noe som skyldes 

utenforliggende ting. Vi ser framover, og håper på mer aktivitet i det kommende året. 

 

Sponsoravtaler: 

Vi startet jobben med å få tak i ny generalsponsor på vårparten, og vi fikk til en flott 

generalsponsoravtale med BF-bygg på Alvdal. Dette er en treårig avtale som gir ett bra tilskudd til 

vår satsing.  

Tilbakemelding fra Generalsponsor er at de er godt fornøyd med profileringen så langt.  

Avtalen med Nord Østerdal Kraftlag gjelder til og med 2019. 

 



 

Det er viktig at alle og spesielt de som representerer samlaget utad, framsnakker våre sponsorer, 

samt reklamerer for dem. 

Dette har vi tydeligvis gjort bra i år, da Nord Østerdal Kraftlag ga oss kr. 5 000,- ekstra utover avtale. 

Takk for dette, og takk til leder Stein Graneng for god jobb med satsningsgruppa. 

 

Gode resultat. 

Året har bydd på flere gode resultater.  Geir H. Nystuen ble Landsdelsmester i Felt, og Roger Nilsen 

tok hjem tittelen på Bane. Hans Sollid fikk sin etterlengtede plass på pallen under LS i felt (bronse), 

og veteranene fikk også bronse på samlagsskytinga. Torbjørn Halvorsen ble fylkesmester på bane. 

At samlaget tok totalt 8 medaljer og stjerner under LS må vel kanskje være ny rekord? 

Det ble to medaljer som ble vunnet av Gunhild Helstad og Einar Westum. 

For andre resultat viser vi til internettside og rapporter. 

Vi gratulerer! 

Samlagets økonomi: 

Viser til årsmelding fra 2017 angående problemstillingen rundt føringen av midler til 

satsningsgruppene.  

Styret har “satt en strek”, slik at vi kan begynne med blanke ark, og ut fra dette komme ajour. 

Regnskapet viser lav aktivitet. Dette henger litt sammen med at Ombudsmøtet for 2017 var i januar 

2018, og med avslutning av regnskapet 31.des 2017. Årets regnskap er avsluttet 31.oktober 2018, og 

vi får dermed ikke med kostnadene/inntektene rundt Oslo Open-stevnene, samt noen andre 

kostnader. Ettersom vi ønsker å avholde Ombudsmøtet før jul som fast, så vil årets regnskap bli noe 

skeivt på grunn av dette, men vi vil være i rute fra neste år.  

Sluttord fra leder: 

Leder har oppdaget en bratt lærekurve når det gjelder samlagssaker. Med flere “gammelrever” i 

både styret og blant tidligere medlemmer, så har jeg fått god hjelp. Første året ble brukt som et 

læreår. Takk til disse for god hjelp. Håper at våre medlemmer har forståelse for at en del ting må 

jobbes inn.  “Tidsklemma” gjelder også for samlagets tillitsvalgte, og det har for enkelte vært 

utfordrende å finne tid til å dyrke arbeid for sin hobby. Dette har kanskje, for enkelte, ført til for lav 

aktivitet i samlagsregi. Vi vil jobbe for at vi skal tilfredsstille alle på dette punktet.  Når det er sagt, så 

må vi kanskje respektere at jobb går foran hobby?  

Sportslig har året 2018 gitt flere gode resultater for vårt samlag. Viser til eget vedlegg til årsmelding 

på dette.  

Vil likevel framheve våre veteranskyttere, som er flotte ambassadører for både sporten og for oss. 

Av saker på nasjonalt plan er vel fjerningen av Prinsesselaget på LS som har fått mest 

oppmerksomhet.  Vårt samlag fulgte ombudsmøtets innstilling fra i fjor, og saken ble avgjort med 39 

stemmer og 17 mot på Skyttertinget. I ettertid har diskusjonen gått, men vi har tro på at en 

likestilling av skyttere fra begge kjønn er det rette.  

Skytingens dag var også en sak på Skyttertinget som ble diskutert en del. For vår del så var vedtaket 

om at det kan arrangeres åpne stevner også den helgen viktig. Vi har behov for denne muligheten, 

da det ofte kom på samme helg som åpningsstevnene våre. 



  

Med våre to gode sponsoravtaler, så håper vi at vi vil synliggjøre sporten, ikke bare lokalt, men også 

nasjonalt. Vi har god tro på at vi kan lykkes med dette, vi har mange sterke skyttere i alle alderstrinn. 

  

Forhåpentligvis vil 2019 bli ett år da vi vil se en sterkere satsning blant våre mest aktive. 

Satsningsgruppene jobber videre med en god plan, og vi vil også prøve å få til ett opplegg for de som 

ikke har muligheter til å være med i denne gruppa, men likevel ønsker å satse. 

 Vi ser fram til gode resultater.   

Takk til lag og tillitsvalgte for samarbeidet i året 2018. Og lykke til med neste skyteår.  

 

Torgeir Svergja/s                                  Olav Flaten/s                                   Hans Iver Kojedal/s 

Gunnar Bråten/s                                Jon Egil Bakken/s                            Roald Trøeng/s 

 

                                                      

 

 


